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Deltagere: 
Lene Aaby Middelfart 
Erik Steen Hansen Middelfart 
Jan Paulsen BOFA 
Finn Kallehauge Vand og affald 
Kjeld Jørgensen Vand og affald 
Henriette Sunding FFV 
Anders Hansen FFV 
Kurt Rasmussen FFV 
Jeanette Nissen Rasmussen Langeland 
Torben Pihl Christensen Langeland 
Thomas Strandmark Langeland 
Asbjørn Gyldenløve Jensen Arwos 
Hans Grau Arwos 
Hans Rasmussen Nordfyn 
Jens Peter List Larsen Horsens 
Birgitte Jakobsen Ringkøbing-Skjern 
Kim Ewertsen Silkeborg 
Søren Littrup NFS 
Johnny Sørensen Reno Fyn 
Birger Strandby Ernst Middelfart 
 
 
 
1. Valg af dirigent 
Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 
I alt 12 stemmeberettigede 
 
3. Formandens beretning v/Finn Kallehauge 
Finn Kallehauge fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 
 
4. Godkendelse af regnskab 2010 
Regnskabet for 2010 - godkendt 
(Regnskabet er vedlagt) 
 



5. Fastsættelse af kontingent for 2012 
Bestyrelsen foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 
 
6. Godkendelse af budgetforslag 2011 
Budgetforslag for 2011 - godkendt. 
(budgetforslag er vedlagt) 
 
7. Valg 
Flg. er på valg 
  
 Finn Kallehauge 
 Yvonne Andersen 
 Supp. 
 
Flg. blev valgt 
 
 Finn Kallehauge 
 Yvonne Andersen 
 Hans Rasmussen (suppl) 
 
 
8. 
 8.1 Placering af regionskonferencer 2011. 
  
  2 stk. 1 dags konference  9. Juni   
      3. November  
 
  1 stk. 2 dags konference  1. og 2. September 
 
 8.2 Placering af generalforsamling 2012. 
 
  15/3 2012 
 
 
9. Forslag til konferencer 
 
Der ligger forslag om besøg i silkeborg i juni, FFV i november og en tur til Nordtyskland på 2-
dagskonferencen. 
 
10. Eventuelt 
 
Der blev talt om samfundstjeneste på genbrugspladserne. De pladser som i dag har personer i 
samfundstjeneste har generelt gode erfaringer med det.  
 
 
 
 
 



Nyt fra medlemmerne: 
 
 
Horsens: Ny plads er på tegnebrættet, forventer opstart til sommer. 
  Fået påbud ved farligt affald på 2 pladser – omkring udluftning – omkostning på ca. 

110.000 kr. 
 
Nordfyn: Udvidelse af pladser er blevet forsinket. 
  Skal have nyt system i stedet for FAS – Århus har prøvekørt et system. 
 
Silkeborg: Har afprøvet forskellige sigter til biomasse – 15.000 tons – ca. ½ mio. – der neddeles 

selv. 
  29/5 åbent hus med alverdens arrangementer. 
 
NFS: Udvidelse af plads i Ørbæk – har også fået tilbud fra Modulo Beton 
  Skal have renoveret komprimator til dagrenovation og brændbart affald. 
 
Reno Fyn: Har fået Langeland som ny kunde. 
  Til maj opstartes papirindsamling i forsøgsområde – 2500 stk. 140 ltr. spande med 

tømning hver 4. uge. 
 
Middelfart: Udvider salg til borgerne med sække og trailernet. 
  Skal have optimeret 3 eksisterende pladser. 
  Papirindsamling har givet 800 t mere i 2010 end i 2009. 
  Skal have optimeret processerne omkring indsamling af dagrenovation og andre 

områder med henblik på benchmarking 
 
Svendborg: Ny hjemmeside løsning til fritagelser af gebyrer (7.000 kr. v/Seerup) 
  Lavet nye aftaler omkring pap og papir. 
  Skal have optimeret kvalitetsstyring, som også skal indeholde miljø og arbejdsmiljø 

fremover. 
  Erfaring med den nye plads er god. 
  Skal have dagrenovation i udbud med kontrakt i juni. 
 
Arwos: Strukturændring i organisationen. Skal iso-certificeres, fået nyt regnskabssystem. 
  Budget til plads på 25 mio – oplæg på 47 mio. 
  1. Spadestik til genbrugsplads forventes ca. 1/7. 
  Skal have optimeret blivende pladser. 
  Lastbil købes til containerkørsel på ny plads 
  Biobrændsel – forventer 2500 tons 
  2 genbrugspladser skal slås sammen til 1 også personalet, det giver lidt udfordringer. 
  Skal have nyt koncept til genbrugsbutik. 
 
FFV: Vinteren har givet problemer med dagrenovation, især at borgerne ikke rydder sne. 
  Ny hal på 1000 m2 til sortering ved FFV-genbrug.  
  FFV-genbrug har købt 2 nye lastbiler til indsamling, og evt. en komprimatorbil. 
  Afventer godkendelse til ny plads. 
. 



Ringkøbing-Skjern: 
  Ny plads i gang med lidt forsinkelser. 
  Har fået nedgravede domino 7-8 steder. 
 
BOFA: Varmeværket skal renoveres og lukker i 3 mdr. – affald fragtes til REFA. 
  Nyt udbud af kørsel – med kroghejs. 
  Påtænker at købe lastbil. 
  Har masser af hård PVC. 
   
Langeland: Overvejer at købe Vestas’ gamle plads til ny genbrugsplads. 
  Flytter til nyt domicil til oktober. 
  Der skal etableres miljøstationer på nordøen. 
  Overvejer at købe lastbil og med tiden køre alt selv. 
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